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Styrelsemöte via Teams 
Tid:  17.00 – 18.30 
 

§ 44 Mötets öppnande 
 Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 45 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen gicks igenom och 4 övriga frågor anmäldes 

- Avtalet 4 avdelningar 
- Ang. sponsring 
- Info höjda stamboksavgifter  

 - Coronaläget och restriktioner 
Därefter godkändes dagordningen.  

 
§ 46 Val av Justerare 
 Viltspårsansvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll. 
 
§ 47 Föregående protokoll från 21-03-21 
 Föregående protokoll gicks igenom och det konstaterades att styrelsen ställer sig 

bakom motionen till fullmäktige ang. C-proven. Därefter det lades protokollet till 
handlingarna. 

 
§ 48 Rapporter  
 De skriftliga rapporterna gicks igenom. Jaktansvarig meddelade att Sektion Södra inte 

arrangerar något WT i Älgparken i år, med tanke på Coronarestriktionerna.   
 
§ 49 KM, rapport om läget 
 Jaktansvarig berättade att arbetsgruppen kring KM varit ute och tittat på den mark 

som finns i anslutning till Rankhyttan. Gruppen bedömde marken som för ”trång” för 
att kunna få till ett bra och coronasäkert upplägg. Man väljer i stället att hålla till vid 
Bollegården utanför Falun. Utifrån de restriktioner som kan finnas, då KM ska gå av 
stapeln, arbetar man med att hitta lösningar på genomförandet av arrangemanget och 
återkommer med hur man tänker sig upplägget. Om det går att ha någon prisceremoni 
eller någon jubileumsmiddag i samband med KM är i dagsläget osäkert. Frågan får tas 
upp efter att myndigheternas nya direktiv presenterats, vilket man lovat ska komma i 
början av maj.  

 
§ 50 RM, rapport om läget 
 Jaktansvarig rapporterade om att RM arrangeras 6 november utanför Kungsör. Det 

kommer i år att bli ett endagsprov för 16 hundar. Avd.kassören meddelar att det blir 
SSRK Dalarna som sköter ”bokföringen” av RM. 

 
§ 51 Hemsidan och Facebook och Instagram 
 Det konstaterades att info om att vi planerar för KM och för en Lagtävling bör 

presenteras på hemsidan och på våra sociala medier. Suppleant 1 informerar 
webbmaster. Och det är viktigt att vi, så fort nya rekommendationer kommer från 
FMH eller regeringen, ska de digitala kanalerna uppdateras om läget för våra olika 
arrangemang.  

 
§ 52 Skrivelser 
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 Den veckopost som kommit från Hs har vidarebefordrats till styrelsen och till 
sektionerna. Det som krävt någon åtgärd från styrelsens sida är två remisser gällande 
viltspårsdomare.  

 
§ 53 Övriga frågor 

- Sponsringsfrågan diskuterades och Arrangörerna av Pinncupen har fått OK från Hs 
för sina vidtalade sponsorer. Styrelsen fann att vi behöver få klarhet i hur avtal med 
RC och SSRK ser ut idag. Utställningsansvarig fick i uppdrag att kolla med Hs och 
återkomma till styrelsen med besked. Hon meddelade också att Agria är med och 
sponsrar KM, Pinncupen och Utställningen (om den blir av).  
Styrelsen noterade att önskemål från vår sida om sponsring måste ställas redan 
under hösten, eftersom de större sponsorerna lägger upp sina program för 
sponsring under november.  

- Avdelningskassören berättade att stamboksavgiften nu är höjd till 65 kr/ hund och 
att detta medför en större kostnad för våra officiella arrangemang. Detta bör 
beaktas i de budgetar som presenteras för våra arrangemang och kanske ska man 
titta på om det är möjligt med högre startavgifter.    

- Det avtal som ska undertecknas i samarbetet mellan 4 avdelningar är fördröjt. 
Detta för att Gävleborg måste invänta ett nytt medlemsmöte och där få klartecken 
till samarbetet. Avtalet är tänkt att gälla för 1 år och sedan görs en utvärdering.  

- Styrelsen diskuterade läget med de Coronarestriktioner som föreligger och hur 
dessa påverkar våra arrangemang. Styrelsen fann att det går att genomföra en hel 
del av de tänkta evenemangen med lite konstruktivt tänkande. Det är dock viktigt 
att avvakta de nya restriktioner som FMH har varslat kommer 3 maj. Styrelsen 
noterade också att det är viktigt att vi går ut med tydliga anvisningar om vad som 
gäller vid våra verksamheter, på hemsidan och sociala medier och i de 
utskick/inbjudningar som skickas ut. Uppdrogs åt avd.sekreteraren att titta över 
och göra en uppdatering av våra Coronarestriktioner.  

 
§ 54 Nästa möte 
 Nästa möte, som blir ett digitalt möte via Teams, bestämdes till 19 maj, kl 18.30. 
 
§ 55 Mötets avslutande 

Mötesordförande tackade ledamöterna och mötet avslutades. 
 


